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RRM.0002.57.2023 

 

Protokół  

LVII Sesji Rady Miejskiej we Wschowie  

z dnia 19 września 2023  

 
Obrady rozpoczęto 19 września 2023 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:17 

tego samego dnia. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 
 
Obecni: 

1. Franciszek Baśczyn 
2. Sabina Brambor 

3. Władysław Brzechwa 
4. Piotr Buczek 
5. Miłosz Czopek 

6. Michał Drobnik 
7. Przemysław Gliński 

8. Ryszard Grys 
9. Hanna Knaflewska-Walkowiak 
10. Krzysztof Kola 

11. Jacek Kowalczyk 
12. Stefan Maćkowiak 

13. Agnieszka Nachaj 
14. Katarzyna Owoc-Kochańska 

15. Jolanta Pawłowska 
16. Tadeusz Sobczuk 
17. Emanuela Stanek-Juśkiewicz 

18. Elwira Świątek 
19. Wiesław Widera 

20. Piotr Wieland 
21. Wioletta Zarzycka 
 

 
Goście: 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny 
Sekretarz Miasta i Gminy Agata Michałowska 
Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak 

Radca Prawny mec. Piotr Ziółkowski 
Prezes Spółki Komunalnej Wschowa sp. z o.o. Krzysztof Kołodziejczyk 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej we Wschowie Monika Domeracka 
Dyrektor Biura Oświaty i Spraw Społecznych Anna Wiśniewska 
Kierownik Referatu Inwestycji Przemysław Siwak 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Agnieszka Wtykło 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM otwarła obrady LVII Sesji Rady Miejskiej we Wschowie, 

powitała wszystkich obecnych Radnych, pracowników urzędu i gości  
i przedstawiła nowego Radcę Prawnego mec. Piotra Ziółkowskiego.  
Przewodnicząca RM poprosiła o sprawdzenie kworum. 

 
Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  
 
Wyniki głosowania 

OBECNY: 18, NIEOBECNY: 3 
 

Wyniki imienne: 
OBECNY (18) 
Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Michał Drobnik, Przemysław 

Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek 
Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, Katarzyna Owoc-Kochańska, Jolanta Pawłowska, 

Tadeusz Sobczuk, Emanuela Stanek-Juśkiewicz, Elwira Świątek, Wiesław Widera, 
Piotr Wieland, Wioletta Zarzycka 

NIEOBECNY (3) 
Franciszek Baśczyn, Miłosz Czopek, Stefan Maćkowiak 
 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
- Katarzyna Owoc-Kochańska 

Radna poprosiła o możliwość nielimitowanego czasu wypowiedzi lub jego 
wydłużenia do 10 minut, na temat sprawozdania z działalności Burmistrza  
w okresie międzysesyjnym z uwagi na ilość wątków, które nie zostały omówione 

na komisjach. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM zwróciła uwagę, że nie jest to wniosek formalny do porządku 
obrad. 
Radca Prawny mec. Piotr Ziółkowski potwierdził, że wnioski formalne dotyczą 

porządku obrad, czyli wprowadzenia określonej uchwały do porządku obrad bądź 
jej usunięcia. 

Nie zgłoszono innych wniosków do porządku obrad. 
 
3. Przyjęcie protokołu LIV Sesji Rady Miejskiej. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała o podpisaniu protokołu, który jest dostępny 

do wglądu w Biurze Rady. 
 
4. Przyjęcie protokołu LV Sesji Rady Miejskiej. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała o podpisaniu protokołu, który jest dostępny 

do wglądu w Biurze Rady. 
 
5. Przyjęcie protokołu LVI Sesji Rady Miejskiej. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała o podpisaniu protokołu, który jest dostępny 

do wglądu w Biurze Rady. 
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6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Wschowa  

w okresie międzysesyjnym. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM poinformowała, że Radni otrzymali sprawozdanie. 
- Piotr Buczek 
Radny powiedział, że sprawozdanie nie jest obwarowane ramami wynikającymi  

z aktów prawnych, jego kształt i tematyka są niesprecyzowane i przez to 
sprawozdanie może być traktowane przez Pana Burmistrza według uznania,  

w sposób zupełnie dowolny, pozwalający na pominięcie istotnych elementów 
działalności.  
Radny zapytał czy w okresie międzysesyjnym Pan Burmistrz odbył jakąkolwiek 

podróż służbową na koszt podatnika, w kraju i za granicą. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM powiedziała, że sprawozdanie z działalności Burmistrza, 
powinno dotyczyć wykonania uchwał. 
Radca Prawny mec. Piotr Ziółkowski odniósł się do pytania Radnego i zwrócił 

uwagę, że Radny uzyskał odpowiedź na pytanie o podróży służbowej Burmistrza. 
Dodał, że sprawozdanie z działalności Burmistrza, które jest składane pomiędzy 

sesjami, ma pewną formę dowolności, bo ustawodawca nie określił ram  
i procedur dotyczących sprawozdań międzysesyjnych.  

- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna poprosiła o informację na temat: spotkania Burmistrza z Łotyszami, 
zabezpieczenia środków na nawierzchnię i budowę drogi dojazdowej do gruntów 

przy ulicy Magnoliowej i Jesionowej oraz uwag do inwestycji w miejscowości Lgiń. 
Radna powiedziała, że nie zgadza się na wydanie 217 tys. zł na dodatkowe 

oświetlenie i lepsze kamery w Parku Wolsztyńskim; poprosiła o przedstawienie 
analizy, na podstawie której zawnioskowano o taką zmianę w budżecie. 
Radna zapytała o montaż elementów małej architektury przy plaży  

w miejscowości Lgiń i o unieważnienie przetargu na poprawę stanu dróg 
gminnych. 

Radna zapytała dlaczego nie są uwzględniane wnioski mieszkańców o remont 
ulicy Towarowej, jaką kwotę zaplanowano na badanie stanu technicznego dróg  
i o 900 tys. zł na wynagrodzenia dla Szkoły Podstawowej nr 3. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM zwróciła uwagę, że zadawane pytania nie dotyczą 

sprawozdania z działalności Burmistrza. 
- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna zapytała, na podstawie jakiej analizy podjęto rozbudowę oświetlenia 

uzupełniającego w Tylewicach ze wskazaniem lokalizacji oraz o plany  
w kwestii kanalizacji w Tylewicach. 

Radna zapytała czy totemy multimedialne służą do reklamy strefy historycznej, 
czy wyborczej; kto wygrał przetarg na utworzenie strefy relaksu w miejscowości 
Lgiń oraz jaki koszt zaplanowano na wykonanie gminnego programu rewitalizacji 

Gminy Wschowa na lata 2024-2030 i dlaczego zadanie ma zostać zlecone firmie 
zewnętrznej, a nie pracownikom urzędu. 

Radna poprosiła o wyjaśnienia dotyczące magazynowania odpadów w miejscach 
do tego nieprzeznaczonych i zapytała o umowę z gospodarstwem wodnym Wody 
Polskie w sprawie utworzenia miejsca okazjonalnego wykorzystywania do kąpieli 

- Lgiń. 
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Radna poprosiła o kopię sprawozdania z realizacji planu gospodarki odpadami dla 

Województwa Lubuskiego za okres od 1 stycznia 2020 do 31 grudnia 2022  
i o protokół ze spotkania /wizji w sprawie wpisu do rejestru społecznego 

opiekuna kotów wolnożyjących. 
Radna poprosiła o wyjaśnienia na temat rozwiązania sprawy źle traktowanego 
bydła w Lginiu i informacje dotyczące koniecznego ponoszenia kosztów leczenia 

zwierzęcia odebranego czasowo właścicielowi. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM po raz kolejny przypomniała, że omawiane jest sprawozdanie 
z działalności Burmistrza.  
Radna poprosiła o kopię decyzji naliczającej opłatę za nielegalne wycięcie drzewa 

oraz o sprawozdanie /informacje o przebiegu konsultacji programu współpracy 
Gminy Wschowa z organizacjami pozarządowymi. 

Radna zwróciła uwagę, że brakuje informacji o współpracy z Akademią Nauk 
Stosowanych w Lesznie i o wizytacji obiektów, w których odbędą się wybory 
parlamentarne; zapytała dlaczego nie odbyły się w bieżącym roku wizytacje  

w szkołach. 
- Piotr Buczek 

Radny wypowiedział się na temat nieuwzględnienia w sprawozdaniu Burmistrza 
informacji o prowadzeniu polityki zagranicznej. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM po raz kolejny przypomniała, że omawiane jest sprawozdanie 
z działalności Burmistrza.  

Przemysław Gliński 
Radny poprosił o wyjaśnienia dot. przeprowadzonych 18 postępowań w sprawie 

wniosków i zgłoszeń. 
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Agnieszka Wtykło wyjaśniła, że 
postępowania dotyczyły wycinki drzew. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM powiedziała, że sprawozdanie z działalności Burmistrza 

wyjaśnia Burmistrz. 
- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna poprosiła o zaprotokołowanie wypowiedzi Przewodniczącej RM Hanny 

Knaflewskiej - Walkowiak, która „uniemożliwiła wyłącznie na moje zapytania, 
nieuzyskanie odpowiedzi” – cyt. Katarzyna Owoc - Kochańska. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM odesłała Radną do zapisów Statutu, które mówią, że na 
pytania odpowiada Burmistrz lub wyznaczeni przez niego pracownicy.  

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny podkreślił, że Burmistrz nie uchyla się od 
odpowiedzi i dodał, że nie jest możliwe udzielenie sensownej i realnej odpowiedzi 

na ilość pytań i informacji, jakich oczekuje Pani Radna. Zaproponował, by Radna 
sformułowała pytania na piśmie lub przygotowanie odpowiedzi pisemnej po 
odsłuchaniu nagrania. 

- Emanuela Stanek-Juśkiewicz (Ad Vocem) 
Radna zwróciła się do Radcy Prawnego z pytaniem czy Pani Przewodnicząca 

powinna wezwać Pana Burmistrza do odpowiedzi. 
Radca Prawny mec. Piotr Ziółkowski odniósł się do pytania Radnej i podkreślił,  
że może odpowiadać na pytania stricte prawne, a nie oceniać zachowanie 

Radnych, Pani Przewodniczącej czy Pana Burmistrza. 
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7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2023 

roku. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Emanuela Stanek-Juśkiewicz (Ad Vocem) 
Radna zwróciła się do Przewodniczącej RM by wezwała Pana Burmistrza do  
odpowiedzi na pytania, które go dotyczą. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM poprosiła o podanie podstawy prawnej oraz o stosowanie się 
do zapisów ustawy o samorządzie i statutu. 
Radca Prawny mec. Piotr Ziółkowski powiedział, że rozumie prawo Radnych do 

dociekania i uzyskiwania informacji i zaznaczył, że Radni mają też obowiązki. 
Dodał, że ustawodawca określił, że na sesji musi czy też powinien być 

przedstawiciel organu wykonawczego, przy czym nie ma znaczenia personalnie, 
czy będzie to Burmistrz czy też jego Zastępca. 
Mecenas zwrócił uwagę Radnej Katarzynie Owoc – Kochańskiej, że nagrywając 

jego wystąpienie prywatnym telefonem powinna mieć na to jego zgodę.  
Poprosił Radną, by zaprzestała nagrywania i dodał, że jeśli Radna tego nie uczyni 

złoży zawiadomienie do prokuratury. 
Mecenas poprosił Radnych, by zadawali pytania w odpowiedniej formie  

i w odpowiednim miejscu, zgodnie z porządkiem obrad; przypomniał, że wnioski  
i informacje, również pytania są w punkcie 21 i dodał, że zgodnie z ustawą Radni 
mogą zadawać pytania i składać interpelacje w trybie przewidzianym w art. 24 

ustawy o samorządzie gminnym. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM powiedziała, że upublicznianie wizerunku szeregowych 
pracowników urzędu bez ich zgody na mediach społecznościowych jest karane  
i dodała, że każdy przypadek naruszenia prawa zostanie zgłoszony do Prezesa 

Urzędu Ochrony Danych Osobowych. 
- Przemysław Gliński 

W ocenie Radnego, członka Komisji Rewizyjnej, sprawozdanie z działalności 
Komisji jest nie do przyjęcia z uwagi na zapisy punktu 2, które mówią  
o przeprowadzonej w dniu 24 marca br. kontroli zadania pn. Budowa parkingu 

przy ulicy Wolsztyńskiej. 
W ocenie Radnego sposób przeprowadzenia kontroli całkowicie narusza zapisy 

Statutu Gminy, w części dot. działalności Komisji Rewizyjnej.  
Radny podkreślił, że kontrola nie została zakończona i nie został sporządzony 
protokołu z kontroli. 

W opinii Radnego Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej nie zna zapisów Statutu, 
nie wywiązuje się ze swojej roli i powinna ustąpić ze stanowiska. 

- Piotr Wieland 
Radny zapytał o wyniki kontroli z dnia 24 marca i dodał, że nie można przyjąć 
sprawozdania, jeżeli nie ma raportu. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM powiedziała, że sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewizyjnej zostało omówione na posiedzeniu komisji i że nie zostanie ono 
poddane pod głosowanie. 
- Agnieszka Nachaj 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, że uwagi do punktu 2 zostaną 
zapisane w sprawozdaniu z II półrocza. 
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- Piotr Wieland (Ad Vocem) 

W opinii Radnego argumentacja Przewodniczącej jest nielogiczna i dodał, że jeśli 
kontrola odbyła się w 1. półroczu, to taka informacja powinna zostać zawarta  

w sprawozdaniu za 1. półrocze. 
- Agnieszka Nachaj 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej wyjaśniła, że kontrola nie zakończyła się  

w dniu jej przeprowadzenia. Dodała, że członek Komisji Rewizyjnej prowadził 
kontrolę samodzielnie i na poprzednim posiedzeniu komisji przedstawił swoje 

uwagi. 
 
8. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

za I półrocze 2023 r. 
Radni nie podjęli dyskusji. 

 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM ogłosiła 5 minut przerwy z uwagi problemy techniczne. 

 
9. Informacja z działalności Spółki Komunalnej Wschowa Sp. z o.o.  

za 2022 r. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Emanuela Stanek-Juśkiewicz 
Radna poprosiła Prezesa Spółki Komunalnej o komentarz do wykazanego  

w sprawozdaniu finansowym zysku; Radna nawiązała do wypowiedzi Prezesa  
o wyniku finansowym wypracowanym przez byłą Prezes SK Wschowa. 

Prezes Spółki Komunalnej Wschowa sp. z o.o. Krzysztof Kołodziejczyk 
potwierdził, że rolą spółek komunalnych nie jest wypracowywanie dużych 
zysków. Przypomniał, że w 2021 roku, na co pozwolił ustawodawca, powstała 

spółka ZUK, która wykonuje zadania dla gminy. Dodał, że obszar który został  
w Spółce jest w dużej mierze komercyjny i pozwala na udział w przetargach  

i narzucanie odpowiedniej marży. Prezes wypowiedział się szczegółowo na temat 
wypracowanego wyniku finansowego. 
- Emanuela Stanek-Juśkiewicz (Ad Vocem) 

Radna odniosła się do wypowiedzi Prezesa. 
- Przemysław Gliński 

Radny zapytał czy Prezes ma zestawienia dotyczące spółki ZUK, o które Radni 
prosili na Komisji Rolnictwa Przedstawiciela Spółki Pana P. Kajzera. 
Prezes Spółki Komunalnej Wschowa sp. z o.o. Krzysztof Kołodziejczyk powiedział, 

że na wszelkie pytania odpowie na piśmie; dodał, że zarówno dla Spółki 
Komunalnej, jak i dla ZUK został wykonany audyt, który został Radnym 

przedstawiony, a w lutym br. Państwowa Inspekcja Pracy przeprowadziła 
kontrolę, która nie wykazała znaczących uchybień. 
- Przemysław Gliński (Ad Vocem) 

Radny powiedział, że Pan Kierownik obiecał przygotowanie zestawienia  
i dostarczenie na sesję. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM zwróciła uwagę, że informacja dotyczy działalności Spółki 
Komunalnej we Wschowie.  

- Piotr Wieland 
Radny poprosił Prezesa, by wymienił przeprowadzone w 2022 roku inwestycje 

oraz by udzielił wyjaśnień na temat inwestycji w Konradowie (kanalizacja). 
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Radny powiedział, że inwestycja budzi wiele kontrowersji wśród mieszkańców  

z uwagi na zaprzepaszczenie dwóch milionów złotych przez niedoszacowanie 
inwestycji. 

Radny zapytał o kwestię finansowania inwestycji. 
Prezes Spółki Komunalnej Wschowa sp. z o.o. Krzysztof Kołodziejczyk 
przedstawił szczegóły przebiegu inwestycji i procedury jej finansowania. 

- Piotr Wieland (Ad Vocem) 
Radny odniósł się do wypowiedzi Prezesa i stwierdził, że Burmistrz nie korzysta  

z dofinansowań w wysokości 50%, 70% czy 80%, a powinien. 
Ponowił pytanie o sposób finansowania inwestycji, mianowicie czy zamiast 
kredytu nie można było pozyskać wsparcia z Urzędu Gminy. 

Radny zapytał jaki byłby koszt dokończenia kanalizacji w Konradowie 
i Kandlewie. 

Prezes Spółki Komunalnej Wschowa sp. z o.o. Krzysztof Kołodziejczyk powiedział, 
że kosztorys został wykonany tylko i wyłącznie na część, która została wykonana. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny odniósł się do stwierdzenia Radnego,  

że Burmistrz nie ubiega się o środki jeżeli dofinansowanie nie jest stuprocentowe  
i podał za przykład Park Wolsztyński. 

Zastępca Burmistrza powiedział, że o środki mogła wnioskować Spółka, która jest 
właścicielem i zarządza sieciami kanalizacyjnymi na terenie miasta. W związku  

z powyższym pozwolenie na budowę kanalizacji zostało przepisane na Spółkę,  
a kosztorys został uaktualniony na dzień składania wniosku. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu głosowania w wyborach 
ławników do sądów powszechnych na kadencję od 2024 r. do 2027 r. 

(druk 537) 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Władysław Brzechwa 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu głosowania w wyborach ławników do 
sądów powszechnych na kadencję od 2024 r. do 2027 r. (druk 537).  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (19) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Michał 
Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 

Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, Katarzyna Owoc-Kochańska, 
Jolanta Pawłowska, Tadeusz Sobczuk, Emanuela Stanek-Juśkiewicz, Elwira 

Świątek, Wiesław Widera, Piotr Wieland, Wioletta Zarzycka 
NIEOBECNI (2) 
Miłosz Czopek, Stefan Maćkowiak 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję od 2024 

r. do 2027 r. (druk 538) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że wraz z materiałami do sesji Radni 

otrzymali opinię zespołu opiniującego. Dodała, że głosowanie na ławników jest  
tajne w związku z czym należy wybrać Komisję Skrutacyjną składającą się  

z 3 osób. Przewodnicząca RM poprosiła poszczególne Kluby Radnych o 
zaproponowanie kandydatów. 
- Przemysław Gliński 

Radny zaproponował Pana Radnego Jacka Kowalczyka, Pana Krzysztofa Kolę  
i Panią Sabinę Brambor. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM zwróciła uwagę, że Radni są z jednego klubu, a powinni być  
z różnych.  

- Krzysztof Kola 
Radny zwrócił uwagę, że był Przewodniczącym Zespołu opiniującego kandydatów 

na ławników. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM zapytała Radnych czy wyrażają zgodę na udział w Komisji 
Skrutacyjnej. Radni: Pan Jacek Kowalczyk, Pan Krzysztof Kola i Pani Sabina 
Brambor wyrazili zgodę. 

Przewodnicząca RM poinformowała, że głosowanie na ławników jest głosowaniem 
tajnym, w kolejności alfabetycznej. 

- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna zapytała czy zostanie utajniona część nagrania sesji kiedy wypowiadane 
są nazwiska przyszłych ławników. 

Radca Prawny mec. Piotr Ziółkowski odniósł się do wypowiedzi Radnej 
podkreślając, że sposób i tryb podejmowania uchwał w zakresie wyboru ławników 

zostały zredagowane przez Ustawodawcę w art. 160 ustawy o ustroju sądów 
powszechnych i to ustawodawca wskazał, że Rada Gminy podejmuje uchwałę  
o wyborze i robi to w trybie tajnym oraz że nie ma żadnych przepisów, które by 

obligowały Radę Gminy do tego, żeby w jakikolwiek sposób utajniać całą sesję. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM zwróciła uwagę, że Radna Katarzyna Owoc-Kochańska 
powinna znać procedurę wyboru ławników z uwagi na fakt, że była Zastępcą 
Przewodniczącego Zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna powiedziała, że nie było szkolenia z ustawy o sądownictwie i samorządzie 

gminnym i zwróciła uwagę, że pytanie dotyczyło wizerunku Pana Mecenasa 
podczas obrad online. 
Radca Prawny mec. Piotr Ziółkowski zaznaczył, że jego wcześniejsza wypowiedź 

nie dotyczyła upubliczniania wizerunku podczas transmisji posiedzenia organu 
wykonawczego gminy, a nagrywania prywatnym telefonem komórkowym,  

co wykracza poza uprawnienia wynikające ze statusu radnego. 
W odpowiedzi na pytanie dotyczące podstawy prawnej mecenas zasugerował 
zwrócenie się do kancelarii. 
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- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM poprosiła członków Komisji Skrutacyjnej o wyjaśnienia dot. 
wyboru Przewodniczącego. 

Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej został Pan Jacek Kowalczyk. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o powołanie na funkcję ławnika P. Justyny Nowak - Frątczak. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o powołanie na funkcję ławnika P. Ewy Haliny Tkacz. 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o powołanie na funkcję ławnika P. Barbary Haliny Tlałki. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM poprosiła Komisję Skrutacyjną o przeliczenie głosów  
i odczytanie protokołu. 
- Jacek Kowalczyk 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z ustalenia wyników 
głosowania w wyborach ławników do sądu powszechnych na kadencję rok 2024 

do 2027. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM powiedziała, że w druku 538 zostaną wpisane, w kolejności 
alfabetycznej, nazwiska ławników, na których Radni głosowali. 
- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję od 2024 r. do 2027 r. 

(druk 538).  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu osłonowego 

Gminy Wschowa w zakresie dożywiania "Posiłek w szkole i w domu"  
na lata 2024-2028 (druk 539) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Franciszek Baśczyn 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu osłonowego Gminy Wschowa 
w zakresie dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 (druk 

539). 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 

Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Michał 
Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 

Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, Jolanta Pawłowska, Tadeusz 
Sobczuk, Emanuela Stanek-Juśkiewicz, Elwira Świątek, Wiesław Widera, Piotr 
Wieland, Wioletta Zarzycka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Katarzyna Owoc-Kochańska 

NIEOBECNI (2) 
Miłosz Czopek, Stefan Maćkowiak 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie 

dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 w formie świadczenia 
pieniężnego w postaci zasiłku celowego (druk 540) 

 
W dyskusji wzięli udział: 

- Franciszek Baśczyn 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla 
osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2024-2028 w formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego 
(druk 540).  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (17) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Michał 
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Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 

Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, Jolanta Pawłowska, Tadeusz 
Sobczuk, Elwira Świątek, Wiesław Widera, Piotr Wieland, Wioletta Zarzycka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Katarzyna Owoc-Kochańska, Emanuela Stanek-Juśkiewicz 
NIEOBECNI (2) 

Miłosz Czopek, Stefan Maćkowiak 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków za udzielony 
posiłek albo świadczenia rzeczowe w postaci produktów żywnościowych 
dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2024-2028 (druk 541) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Franciszek Baśczyn 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków za udzielony posiłek albo 

świadczenia rzeczowe w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-
2028 (druk 541).  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 

ZA (17) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Michał 

Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 
Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, Jolanta Pawłowska, Tadeusz 
Sobczuk, Elwira Świątek, Wiesław Widera, Piotr Wieland, Wioletta Zarzycka 

PRZECIW (1) 
Emanuela Stanek-Juśkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Katarzyna Owoc-Kochańska 
NIEOBECNI (2) 

Miłosz Czopek, Stefan Maćkowiak 
 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały 
w sprawie nadania Statutu dla Ośrodka Pomocy Społecznej we 
Wschowie (druk 542) 

 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM poinformowała, że w zostanie dopisana data obwieszczenia. 
- Franciszek Baśczyn 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
nadania Statutu dla Ośrodka Pomocy Społecznej we Wschowie (druk 542).  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (18) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Michał 
Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 

Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, Katarzyna Owoc-Kochańska, 
Jolanta Pawłowska, Tadeusz Sobczuk, Elwira Świątek, Wiesław Widera, Piotr 

Wieland, Wioletta Zarzycka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Emanuela Stanek-Juśkiewicz 

NIEOBECNI (2) 
Miłosz Czopek, Stefan Maćkowiak 

 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych (druk 545) 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Władysław Brzechwa 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna poprosiła o wskazanie środków, jakie gmina przeznaczy na rewitalizację 

tego odcinka drogi. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny zwrócił uwagę, że ulica PCK stanie się drogą 

gminną dopiero z dniem 1 stycznia 2024 roku, zatem ewentualne środki na jej 
przebudowę, będą zabezpieczone w budżecie na 2024 rok. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk 

545).  
 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, 

Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Krzysztof Kola, 
Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, Jolanta Pawłowska, Tadeusz Sobczuk, Elwira 

Świątek, Wiesław Widera 
PRZECIW (2) 
Katarzyna Owoc-Kochańska, Wioletta Zarzycka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Michał Drobnik, Emanuela Stanek-Juśkiewicz, Piotr Wieland 

NIEOBECNI (2) 
Miłosz Czopek, Stefan Maćkowiak 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 

pieniężnego do jednoosobowej spółki gminy Wschowa pod firmą Spółka 
Komunalna Wschowa spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk 

546). 
 
W porządku obrad LVII Sesji błędnie wpisano treść tytułu uchwały, tj.: Podjęcie 

uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do jednoosobowej 
spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Spółka Komunalna Wschowa Sp. z o.o.  

 
Radni otrzymali właściwy druk projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wniesienie wkładu pieniężnego do jednoosobowej spółki gminy Wschowa pod 

firmą Spółka Komunalna Wschowa spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Władysław Brzechwa 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
- Tadeusz Sobczuk 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną 
opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego 

do jednoosobowej spółki gminy Wschowa pod firmą Spółka Komunalna Wschowa 
spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (18) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Michał 
Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 

Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, Katarzyna Owoc-Kochańska, 
Jolanta Pawłowska, Tadeusz Sobczuk, Elwira Świątek, Wiesław Widera, Piotr 

Wieland, Wioletta Zarzycka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Emanuela Stanek-Juśkiewicz 

NIEOBECNI (2) 
Miłosz Czopek, Stefan Maćkowiak 

 
 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale budżetowej Miasta  

i Gminy Wschowa na 2023 rok. (druk 543) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną 

opinię Komisji w sprawie projektu uchwały i dodał, że projekt uchwały był 
szczegółowo omawiany przez Skarbnika na Komisji Budżetu, która odbyła się  

w przeddzień sesji. 
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- Katarzyna Owoc-Kochańska 

Radna zapytała dlaczego w Szkole Podstawowej nr 3 zabrakło 900 tys. zł,  
na wydatkach na przedszkoli 132 761 złotych, na stołówki 76 000 złotych?  

Radna zgłosiła, że prosiła o udostępnienie kopii wniosków, które złożyły Centrum 
Kultury i Rekreacji oraz Biblioteka. 
Radna podkreśliła, że wielokrotnie mówiła o niedoszacowaniu instytucji przez 

gminę i że instytucjom brakuje środków na bieżące funkcjonowanie. 
Radna powiedziała, że nie znalazła na Geoportalu działek o numerach: 
2333/1/5/6 i 1853/1 i zapytała o 150 tys. zł na wydatki inwestycyjne jednostek 
budżetowych.  
Radna zapytała o 217 523 złotych na kamery i na lampy w Parku Wolsztyńskim. 

W opinii Radnej nie ma potrzeby dodatkowego oświetlenia, w związku z czym 
poprosiła o ekspertyzy wskazujące, że Park Wolsztyński będzie niedoświetlony 

oraz ekspertyzy wskazujące, że trzeba zakupić lepszej jakości kamery. 
Radna zapytała o zwiększenie na OSP i wypowiedziała się w kwestii 
niedoszacowań wydatków. Radna nie zgadza się z budżetem i jego zmianami, 

ponieważ nie są wykonywane inne inwestycje i nie są spełniane potrzeby 
mieszkańców, a uzupełnienie subwencji ogólnej dla jednostek samorządu 

terytorialnego wydatkowane jest na rzeczy, które powinny zostać zaplanowane  
w budżetach dużo wcześniej, np.: na kanalizację. 

- Tadeusz Sobczuk 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego zauważył, że Radna zadaje 
pytania, które szczegółowo były omawiane na komisji budżetu w przeddzień 

sesji, podając za przykład temat dot. OSP.  
Przewodniczący przypomniał, że pracownicy odpowiadali na pytania Radnej. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poprosiła P. Skarbnik o wypowiedź w kwestii udzielania 
odpowiedzi na pytania Radnej. 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak przyznała, że odpowiedzi były 
udzielone, a przed sesją uzupełniła jeszcze informację odnośnie wydatków na 

OSP. Skarbnik wymieniła kolejne zmiany w budżecie.  
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny wypowiedział się w kwestii zwiększenia ilości 
punktów świetlnych w Parku Wolsztyńskim, podał instrukcję poruszania się po 

stronie wschowa.e-mapa.net w celu wyszukania działki. 
- Katarzyna Owoc-Kochańska (Ad Vocem) 

Radna powiedziała, że nie ma takiej działki na Geoportalu i że nie zgadza się  
z wypowiedzią Przewodniczącego Komisji Budżetu i Majątku Gminnego Tadeusza 
Sobczuka. 
Radna zwróciła uwagę, że nie pytała o powtórzenie informacji o pochodzeniu  
4 mln zł., a prosiła o informację o wydatkach przedszkoli i o odpowiedź na 

pytanie dlaczego w budżecie Szkoły Podstawowej nr 3 zabrakło aż 900 tys. zł. 
Radna ponownie zapytała o 150 tys. zł na wydatki inwestycyjne jednostek 
budżetowych i o ekspertyzy dotyczące lamp i kamer. 

Radna podziękowała za instrukcję wyszukiwania działek na portalu sugerując,  
że przydałoby się szkolenie dla Radnych. 

 - Piotr Wieland 
Radny przypomniał, że Wschowa nie przystąpiła do grupy, która zakupuje 
energię elektryczną po znacznie niższej cenie, w związku z czym przepłaca blisko 

milion złotych.  
Radny wypowiedział się w kwestii dokładania środków do inwestycji, po czym 

zwrócił się do obecnego na sesji mecenasa przytaczając ostatnią rozmowę  
z mecenasem, który zakończył współpracę z Urzędem. 
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Radca Prawny mec. Piotr Ziółkowski odniósł się do wypowiedzi Radnego. 

- Przemysław Gliński 
Radny zapytał o kwotę 1 040 zł dla firmy Enea za niedotrzymanie terminu 

zawarcia umowy. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny udzielił odpowiedzi na pytanie Radnego. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale budżetowej Miasta i Gminy 

Wschowa na 2023 rok. (druk 543).  
 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, 

Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, 
Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Wioletta Zarzycka 

PRZECIW (3) 
Piotr Buczek, Katarzyna Owoc-Kochańska, Emanuela Stanek-Juśkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Przemysław Gliński, Jolanta Pawłowska, Elwira Świątek, Wiesław Widera 
NIEOBECNI (3) 

Miłosz Czopek, Stefan Maćkowiak, Piotr Wieland 
 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XLVIII/418/2022 
Rady Miejskiej we Wschowie z dnia 29 grudnia 2022 w sprawie: 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Wschowa 

na lata 2023 - 2030. (druk 544) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną 

opinię Komisji w sprawie projektu uchwały i dodał, że projekt był szczegółowo 
omawiany na komisji. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XLVIII/418/2022 Rady Miejskiej 

we Wschowie z dnia 29 grudnia 2022 w sprawie: uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Wschowa na lata 2023 - 2030. (druk 544).  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 
Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, 
Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, 

Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Wioletta Zarzycka 
PRZECIW (1) 

Emanuela Stanek-Juśkiewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
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Przemysław Gliński, Jolanta Pawłowska, Elwira Świątek, Wiesław Widera 

NIEOBECNI (5) 
Piotr Buczek, Miłosz Czopek, Stefan Maćkowiak, Katarzyna Owoc-Kochańska, 

Piotr Wieland 
 
21. Interpelacje i zapytania radnych. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że interpelacje i zapytania należy składać 

pisemnie w Biurze Rady. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Emanuela Stanek-Juśkiewicz 
Radna zapytała czy w tym punkcie zostanie udzielona odpowiedź na pytanie 

Radnej Owoc-Kochańskiej, z punktu: Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej 
Burmistrza”. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM zwróciła uwagę, że Radna opuściła posiedzenie. 
- Emanuela Stanek-Juśkiewicz 

Radna ponownie wypowiedziała się w kwestii odpowiedzi na pytania zadane przez 
Radną Owoc – Kochańską.  

- Tadeusz Sobczuk 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego wypowiedział się w kwestii 
opuszczenia posiedzenia przez Radną Owoc – Kochańską i Radnego Piotra  

Buczka. 
 

22. Wnioski i informacje. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM poinformowała, że z planu pracy Rady został wykreślony 
punkt dot. wykonania budżetu za 1 półrocze i przytoczyła treść uzasadnienia. 

Przewodnicząca RM poinformowała Radnych, że prawdopodobnie 30 października 
zostanie zwołane posiedzenie wszystkich komisji, łącznie z Komisją Rewizyjną,  
w celu przedstawienia Radnym wyników analizy oświadczeń majątkowych. 

- Wiesław Widera 
Radny przypomniał, że w listopadzie ubiegłego roku złożył interpelację odnośnie 

wiat przystankowych na Zaciszu i zapytał czy zostały one uwzględnione  
w zamówieniu. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny powiedział, że podpisano umowę na 6 wiatek 

do Tylewic i Przyczyny Górnej. Dodał, że wiata zgłoszona przez Radnego  
prawdopodobnie zostanie zamontowana. 

- Przemysław Gliński 
Radny powiedział, że podczas wizytacji dróg przez Komisję Rolnictwa  
i Bezpieczeństwa, mieszkańcy ulicy Wieniawskiego zgłaszali potrzebę remontu 

ulicy i dodał, że szacunkowy koszt tej inwestycji wynosi około 1 mln zł, a Gmina 
posiada projekt i pozwolenie na budowę, co potwierdził obecny na wizji 

pracownik Urzędu. 
Radny, w imieniu mieszkańców ulicy Wieniawskiego, poprosił by zapisać  
tę inwestycję w budżecie na przyszły rok, po czym zwrócił się do mecenasa  

w kwestii nagrywania wizerunku i pełnienia funkcji w Urzędzie Miasta i Gminy. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny powiedział, że wniosek o dofinansowanie  

z funduszy zewnętrznych inwestycji na ul. Wieniawskiego oczekuje na 
rozstrzygnięcie. 
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23. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej 
podziękowała Radnym za udział w obradach i zamknęła LVII Sesję Rady Miejskiej 

we Wschowie. 
 
 

 
  

Przewodniczący 
Rady Miejskiej we Wschowie 

  

 
      /-/ Hanna Knaflewska - Walkowiak 
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